
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 5. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 174
Finansministeren bedes begrunde, hvorfor ministeren vælger at anvende æn-
dringen af bruttoværditilvæksten ved evalueringen af vækstbidraget fra sel-
skabskatten og ændringen af nettoværditilvæksten ved evalueringen af effek-
ten af en lempelse af kildeskatten på udenlandske portefølje investorer, når
Folketinget nu eksplicit i spørgsmål 369 af 5. august beder Finansministeren
anvende samme metode i de to tilfælde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Joachim
B. Olsen (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Joachim.Olsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Camilla Hersom
formand
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